
CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖

CROSS-SECTION C - C PLAN IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖 A - A

Note:

The cross-section plan on this page are prepared based on the latest building plans approved by the

Building Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works

and alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at

the date of printing of this Sales Brochure. Please refer to page 45 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的橫截面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第45頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批建築圖則
的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

44



CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖

CROSS-SECTION C - C PLAN IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖 A - A
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖

CROSS-SECTION C - C PLAN IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖 B - B
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖

Note:

The cross-section plan on this page are prepared based on the latest building plans approved by the

Building Authority on 14 December 2021 (the “Latest Approved Building Plans”). The building works

and alterations as exhibited in such Latest Approved Building Plans have not been commenced as at

the date of printing of this Sales Brochure. Please refer to page 48 of the Sales Brochure for the

previous building plans approved by the Building Authority on 20 December 2007 of the relevant

residential property which show the condition of the relevant residential property when the building

works and alterations as exhibited in the Latest Approved Building Plans have not been commenced.

備註：
本頁所示的橫截面圖是根據由建築事務監督於2021年12月14日審批的最新建築圖則制訂
(「最新審批建築圖則」)。有關最新審批建築圖則所顯示的建築工程及改動於本售樓說明書
印制當日並未開始動工。就相關指明住宅單位根據建築事務監督於2007年12月20日審批的建
築圖則，請參閱本售樓說明書的第48頁，當中顯示相關指明住宅單位根據最新審批建築圖則
的建築工程及改動並未開始動工前的狀況。

CROSS-SECTION C - C PLAN IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖 C - C
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖

CROSS-SECTION C - C PLAN IN THE DEVELOPMENT 

發展項目中的建築物的橫截面圖 C - C
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